

## 第十五週 學校聯絡事項

1. 演講比賽日期:1/13 (9:20~12:20)。各組比賽報到時間通知單已於本週六抽籤後由學生帶回,比賽當天請攜帶此報到單,並依各組時間至(#106)報到比賽。演講比賽相關之問題請查看[比賽辦法](#),或以電郵詢問 <[contests@sdcca-nccs.org](mailto:contests@sdcca-nccs.org)>。
2. 新春園遊會點券(voucher)開始預售,請向各班家長代表或至家長會辦公室(#703)購買。預購時將取得voucher(s)。1/27 (含) 之前購買有10% 折扣,欲購從速。
3. 北郡年刊封面徵稿:主題:中國龍、端午龍舟、節慶舞龍,三選一(2024年是龍年。) **投稿截止日期延至 1/27**,歡迎學生踴躍投稿:[線上報名表](#)。
4. **\*\*\* 急徵 !! \*\*\*** 學校新春園遊會及卡拉OK歌唱比賽急需 DJ 數名 (可列入家長值勤時數)。請速速聯繫 <[info@sdcca-nccs.org](mailto:info@sdcca-nccs.org)>。
5. **本週學校活動**
  - 1月6日:演講比賽抽籤。
6. **近期學校活動**(參考學校全年行事曆)
  - 1月13日:演講比賽/第一學期結束/學期結束發成績單。
  - 北郡華語文學習中心 2024 冬季班於 1/6/2024 開始報名,報名方式請參考[學校網頁](#),歡迎有興趣學習中文的成人(18 歲或以上)上網填寫[報名表](#)。請大家告訴大家,介紹您的朋友一起報名上課,您和您的朋友均可獲得 \$50 禮卡!! ☒ 聯絡電郵 <[SDTCML@sdcca-nccs.org](mailto:SDTCML@sdcca-nccs.org)>
7. **家長會事項**
  - PTA:請填寫第二學期 2024年1月6日至5月11日[家長志工服務表](#)。
8. **社區活動:**
  - 北郡文教中心課程:(聯絡電郵 [LC@sdcca-nccs.org](mailto:LC@sdcca-nccs.org))
    - 青少年書法班 - 1/20開始週六下午上課,八歲以上可參加。詳情請見 [海報](#) 及 [報名表](#)。
    - 八段錦及五禽戲 - 1/16開始週二下午上課。詳情請見 [報名表](#)。
  - 聖地牙哥藝術學會將舉行學生繪畫比賽,校內作品收件截止日為1/27,將報名費 \$10 (支票抬頭: SDCACS) 及[填寫報名表](#) 交到辦公室 #703。得獎作品將於 3/16 下午一點於聖地牙哥中華歷史博物館展出。
  - [2024年海外青年英語服務營](#)報名即日起可至[僑務活動報名](#)系統報名,2024年3月10日截止報名。活動期間:自2024年7月6日至8月2日。

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_

**Week 15: Weekly Bulletin**

1. The Speech Contest will be held on 1/13 9:20 am~12:20 pm at **room 106**. The contest check-in time decided by lottery and notice will be distributed to contestants on 1/6. Contestants have to bring this notice for check-in on 1/13. Questions? Review the [contest rules](#) or email [contests@sdcca-nccs.org](mailto:contests@sdcca-nccs.org).
2. Chinese New Year Carnival voucher(s) **pre-sale discount (10% off) extends to on or before 1/27**. Please support our school by purchasing the vouchers from the room parents or at the PTA office (#703).
3. NCCS Yearbook Cover Design Contest Topic: Dragon, Dragon Boat Festival, or Dragon Dance. **The deadline is extended to 1/27**. Click [here](#) to submit your artwork.
4. **\*\*\* Urgent need ~~ Calling for Parents!!** School is in need of a couple DJs for upcoming Lunar New Year performances and Karaoke Singing Contest (3/16), please contact school at [<info@sdcca-nccs.org>](mailto:info@sdcca-nccs.org) if you could help. Thanks for volunteering.
5. **This Week's Events**
  - 1/6 : Speech Contest draw lots.
6. **Upcoming Events**
  - 1/13 : Speech Contest/ End of 1st semester/ Give out 1st semester report card
  - 2024 Winter Session of Adult Class (for 18 years old or older) from San Diego TCML (Taiwan Center for Mandarin Learning) registration started on 1/6. Please fill out the [Registration Form](#) and check the school [website](#) for details..

**\*\*\* Introduce a friend, both you and your friend will enjoy \$50 gift cards.** Let's make learning Mandarin be your family activity this year! Register now!
7. **PTA Announcements**
  - Please sign up for the second semester 1/6 - 5/11 [sign up sheet](#) is available.
8. **SD Community Events**
  - SDCCA Learning Center courses:
    - Youth Calligraphy Classes: for students 8-18 years old. See [poster](#) and [registration form](#) for details.
    - Chinese Health Qigong Classes: for all ages. See [registration form](#) for details. Please direct your questions to [<LC@sdcca-nccs.org>](mailto:LC@sdcca-nccs.org).
  - San Diego Chinese Art and Cultural Society (**SDCACS**) is hosting a painting contest for students. Please turn in artwork, registration fee \$10 (payable to: SDCACS), and [registration forms](#) by 1/27 to office #703. The winner's artwork will be displayed at the Art Festival on 3/16.
  - [English Teaching Volunteer Service Program for Overseas Youth 2024](#)  
Sign up via [Overseas Community Affairs Council, Republic Of China \(Taiwan\)](#).  
Registration is open till March 17, 2024 (GMT+8). The program will be held from July 6 to August 2, 2024.

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_